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Protokół Nr XXXIX/20 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 26 listopada 2020 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 14 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1005 

Sesję zakończono o godz. 1145 

 

Ad. 1 

Kolejne posiedzenie Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady 

Gminy, który powitał wszystkich uczestników spotkania. Następnie po odczytaniu informacji 

związanej z obowiązkiem transmisji obrad oraz po dokonaniu sprawdzenia obecności 

stwierdził prawomocność obrad. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXXIX Sesji Rady Gminy Widawa i stwierdzenie prawomocności obrad oraz 

prawidłowości zwołania sesji. 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2020 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu użyteczności 

publicznej – stadionu sportowego zlokalizowanego na terenie gminy Widawa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Widawa 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Widawa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Widawa na lata 2021-2028”. 
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12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad. 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 3 

Realizując porządek obrad Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedłożonego 

protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 4 

W tym punkcie obrad głos zabrał Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy, który wymienił 

wszystkie proponowane zmiany, jakie mają być wprowadzone do budżetu gminy uzasadniając 

jednocześnie konieczność ich ujęcia. 

Następnie z uwagi na brak jakichkolwiek pytań do omówionego powyżej projektu 

uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad 

jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, 

iż Uchwała Nr XXXIX/200/20 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2020 rok 

została przyjęta 14 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/200/20 w sprawie zmiany w budżecie 

Gminy Widawa na 2020 rok stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ad. 5 

Do omówienia kolejnego projektu uchwały poproszona została Pani Aneta Sobieraj – 

Kierownik Referatu Podatków, Opłat i Windykacji, która na wstępie swej wypowiedzi 

zaznaczyła to, iż podatki stanowią jeden z najważniejszych elementów dochodów własnych 

gminy i z których finansowane są potrzeby lokalnej społeczności. Następnie wyjaśniła, iż 

wskaźnik podatku od nieruchomości na rok 2021 wzrósł o 3,9%. W toku dalszej wypowiedzi 

przedstawiła kolejno wysokość obowiązujących stawek w odniesieniu do tych proponowanych 

na kolejny rok wymieniając jednocześnie różnicę stanowiącą wzrost tych kwot. 

W uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi głos zabrał jeszcze Wójt Gminy, który podkreślił, 

iż jest to bardzo ważny moment, który będzie miał wpływ na kształtowanie przyszłorocznego 

budżetu gminy, którego prowizorium zostało już przedłożone Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej oraz Przewodniczącemu Rady w celu dalszego procedowania. Dodał, iż 

będzie on prawdopodobnie przyjmowany w styczniu przyszłego roku, niemniej jednak 

wszystkie założenia musiały być już wprowadzone dlatego też przedstawione zostały te 

propozycje dotyczące stawek podatku od nieruchomości. W toku dalszej wypowiedzi Wójt 

Gminy szerzej omówił założenia przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały. 

Następnie z uwagi na to, iż nie zgłoszono żadnych pytań do przedmiotowego aktu 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

W tym miejscu głos zabrał Pan Mecenas Adam Friedrich – radca prawny, który zauważył, 
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iż w punkcie 2 litera d proponowana w projekcie uchwały stawka wynosi 4,95 zł 

natomiast odczytana została w wysokości 4,97 zł.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady raz jeszcze odczytał treść wskazanego 

fragmentu projektu uchwały z prawidłowo brzmiącą stawką, czyli 4,95 zł. W dalszej 

kolejności zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, 

iż Uchwała Nr XXXIX/201/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2021 rok została przyjęta 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

radnych Rafała Brożyny i Andrzeja Jasiaka. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/201/20 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 6 

W toku dalszych obrad Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu ponownie Panią 

A. Sobieraj i omówienie projektu uchwały dotyczącego określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych na przyszły rok. 

Pani Kierownik poinformowała, iż stawka podatku od środków transportowych wzrośnie 

o 3,9%, a proponowane w projekcie uchwały wysokości nie są maksymalne, a wręcz oscylują 

w połowie pomiędzy minimalną, a górną stawką określoną przez ustawę. Następnie 

nadmieniła, iż na terenie naszej gminy najwięcej pojazdów stanowią ciągniki siodłowe 

powyżej 31 ton oraz zespoły naczep powyżej 38 ton. W dalszej kolejności odnosząc się do 

wskazanych typów pojazdów wymieniła proponowane stawki, jak również te maksymalne 

oraz roczne kwoty wpływów z tego podatku. 

W powyższym temacie głos zabrał jeszcze Wójt Gminy, który w pierwszej kolejności 

podziękował radzie za podjęcie poprzedniej uchwały, a następnie podkreślił to, iż ta 

wspomniana wcześniej kwota 160 tys. zł, jaka uzyskana zostanie w wyniku podwyżek 

podatku wpłynie do budżetu gminy i zostanie przeznaczona na inwestycje, a konkretnie 

remonty szkół, czy też zakup kruszywa do utwardzania dróg gruntowych. 

W dalszej kolejności z uwagi na to, iż nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń oraz zapytań do 

omówionego powyżej aktu Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr XXXIX/202/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2021 rok została przyjęta 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

radnych R. Brożyny i A. Jasiaka. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/202/20 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu). 

 

Ad. 7 

Realizując dalszą część porządku obrad Przewodniczący Rady poprosił po raz kolejny Panią 

A. Sobieraj o omówienie przedłożonego w tym miejscu projektu uchwały. 

Odnosząc się do powyższej prośby Pani Kierownik wyjaśniła, iż na poprzedniej sesji rady 
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gminy podjęta została uchwała dotycząca określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, która musi zostać uchylona, ponieważ powinna być 

podjęta równomiernie z aktem określającym wysokość stawek za odbiór tych odpadów. 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który nadmienił o tym, iż przetarg na odbiór odpadów 

komunalnych z terenu naszej gminy, który był ogłoszony w miesiącu wrześniu na zasadach 

unijnych, które to wprowadzają kilka dodatkowych obowiązków nie został rozstrzygnięty. 

Dodał, iż jedna firma zainteresowała się tym przetargiem niemniej jednak oferta nie została 

złożona, dlatego też został on ponownie ogłoszony. W związku z powyższym podjęta 

wcześniej uchwała, o której wspomniała Pani Kierownik musi być uchylona i podjęta dopiero 

po zakończeniu procedury i wyłonieniu potencjonalnego odbiorcy odpadów komunalnych 

z terenu naszego samorządu wraz z aktem określającym wysokość stawek.  

Następnie z uwagi na brak jakichkolwiek pytań do omówionego powyżej projektu 

uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

W dalszej kolejności w kwestii sprostowania głos zabrał Pan Mecenas, który zaznaczył, iż 

w paragrafie 1 uchyleniu podlega uchwała trzydzieści osiem, a nie jak to zostało 

odczytane trzydzieści siedem. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady raz jeszcze odczytał treść wskazanego 

fragmentu projektu uchwały z prawidłowo brzmiącą numeracją, a następnie zarządził 

głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XXXIX/203/20 w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości została przyjęta 

13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych biorących udział 

w głosowaniu. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/203/20 w sprawie uchylenia uchwały 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad. 8 

W tym punkcie w pierwszej kolejności głos zabrał Wójt Gminy, który uzasadnił konieczność 

podjęcia przedłożonego projektu uchwały dotyczącego określenia regulaminu korzystania 

z obiektu stadionu sportowego. Wyjaśnił mianowicie to, iż do tej pory nie było obowiązywały 

żadne podobne regulacje natomiast zarówno Komendant Powiatowej Policji, jak również 

Komendant Policji w Widawie wnioskowali o ustalenie pewnych zasad określających to, 

w jaki sposób będzie można użytkować wspomniany obiekt. Ponadto poinformował 

zebranych o tym, iż funkcjonuje tam monitoring wizyjny, który niedawno również został 

zamontowany przy ścieżce rowerowej po to, by podnieść stopień bezpieczeństwa w tych 

okolicach. Niemniej jednak podkreślił to, iż w dalszym ciągu pozostawiane są śmieci 

zarówno na całym tym terenie, jak również w budynku, w którym mieszczą się między 

innymi szatnie i z tego co słychać dzieje się tam również wiele dziwnych rzeczy nie 

związanych z tym do czego służy wspomniany obiekt. W związku z powyższym Wójt Gminy 

wyjaśnił, iż został opracowany regulamin, który następnie odczytał. Ponadto podkreślił to, iż 
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na podstawie omawianego aktu Policja będzie mogła nakładać kary, gdyż akty wandalizmu 

dość często się zdarzają tak, jak chociażby zniszczenie pewnych elementów na 

zamontowanych nie tak dawno trybunach widokowych. Na zakończenie swej wypowiedzi 

Pan Wójt zwrócił się z prośbą do rady o podjęcie przedmiotowego aktu. 

Ze względu na to, iż do omówionego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag oraz 

zapytań Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XXXIX/204/20 w sprawie 

w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu użyteczności publicznej – stadionu 

sportowego zlokalizowanego na terenie gminy Widawa została przyjęta 13 głosami „za”, 

czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych biorących udział w głosowaniu. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/204/20 w sprawie w sprawie przyjęcia 

regulaminu korzystania z obiektu użyteczności publicznej – stadionu sportowego 

zlokalizowanego na terenie gminy Widawa stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Ad. 9 

Realizując dalszą część obrad Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o zabranie głosu 

i omówienie przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały. 

Na wstępie swej wypowiedzi Pan Wójt zaznaczył, iż jest to bardzo ważny akt, ponieważ 

reguluje on zasady dofinansowywania podmiotów prowadzących działalność pożytku 

publicznego na rok 2021. Dodał, iż na terenie naszej gminy jest kilka takich organizacji, 

natomiast głównie chodzi o kluby sportowe, które rokrocznie składają wnioski o wsparcie 

finansowe, aczkolwiek są jeszcze inne stowarzyszenia zajmujące się między innymi 

działalnością kulturalną. Następnie zaznaczył to, iż treść paragrafu 8 omawianego programu 

określa priorytetowe zadania publiczne, które mogą być realizowane z otrzymanego 

dofinansowania. Wspomniał jeszcze o tym, iż planowana pula pieniędzy przeznaczona 

w całości na realizację omawianego programu to kwota 50 tys. zł, która jest nieco wyższa od 

tej, która została zabezpieczona na ten rok. W toku dalszej wypowiedzi wymienił kilka 

działań, jakie były realizowane w ramach otrzymywanego wsparcia przez wspomniane 

stowarzyszenia, czy też kluby sportowe, a także podał przykłady innych zadań, które mogą 

być również finansowane z tych środków. Na zakończenie swego wystąpienia Wójt Gminy 

pokrótce omówił zasady na jakich może być udzielane i w jaki sposób rozliczane jest 

wsparcie finansowe, które zawarte zostały w omawianym dokumencie. 

Następnie głos zabrał radny Marek Olejniczak, który zwrócił uwagę na to, iż na sali obecnych 

jest 14 radnych natomiast w dwóch ostatnich głosowaniach udział wzięło tylko 13. Ponadto 

poprosił o wyświetlanie na tablicy imiennych wyników głosowania.  

Przewodniczący Rady przychylił się do powyższej prośby, a następnie przystąpił do 

odczytywania kolejnego projektu uchwały, do którego również nie zgłoszono żadnych 

zapytań.  

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr XXXIX/205/20 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Widawa 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
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o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021” została przyjęta 14 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez 

wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/205/20 w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy Gminy Widawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021” stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

 

Ad. 10 

W tym punkcie obrad Przewodniczący Rady poinformował zebranych o tym, iż złożona 

została ponowna skarga na działalność Wójta Gminy, która wpłynęła do Rady Gminy. 

Przypomniał, iż poprzednie pismo skierowane było do Prezydenta RP. Następnie wyjaśnił to, 

iż przedmiotowa skarga trafiła pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i została 

rozpatrzona, a jej stanowisko stanowi załącznik do przedmiotowego projektu uchwały. 

W toku dalszej wypowiedzi zaznaczył to, iż zarzuty podnoszone w skardze dotyczą zaniedbań 

ze strony gminy, a mianowicie braku informacji dotyczących planowanej inwestycji 

w miejscowości Kolonia Zawady, która polegała będzie na budowie ronda i wiaduktu. 

Podkreślił następnie, iż gmina Widawa nie jest stroną mającą jakikolwiek udział w tym 

postępowaniu, a obowiązkiem było jedynie wywieszenie Obwieszczenia Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska informującego o wspomnianym przedsięwzięciu i to zostało 

wykonane zgodnie z wszystkimi wymogami, co zostało również wnikliwie zbadane przez 

członków komisji. Zaznaczył również to, iż ponadto odbyło się w dniu 1 czerwca 2018 roku 

zebranie wiejskie w miejscowości Kolonia Zawady w trakcie, którego przedstawiono mapy 

dotyczące przebudowy drogi, na których zaznaczone było miejsce, w którym ma powstać 

rondo. W związku z powyższym, jak widać nie tylko został spełniony obowiązek 

wywieszenia informacji z RDOŚ, ale także ponadto Wójt Gminy wraz z sołtysem 

poinformowali lokalne społeczeństwo o zamiarze realizacji wspomnianej inwestycji, a także 

jej lokalizacji. Następnie Pan Przewodniczący poinformował zebranych o tym, iż w lipcu 

uprawomocniła się decyzja RDOŚ i przez okres jednego miesiąca można było składać 

jakiekolwiek uwagi, czy też zażalenia, czego nikt nie uczynił. Ponadto raz jeszcze podkreślił 

to, że zrobiono dużo więcej niż powinno być zrobione, a poza tym wszyscy mieli możliwość 

zgłaszania swoich uwag dotyczących wspomnianej inwestycji. 

W kwestii sprostowania głos zabrał jeszcze Wójt Gminy, który zaznaczy to, iż wypowiedź 

Przewodniczącego Rady odnosiła się do roku 2018. Następnie wyjaśnił, iż pierwsza sprawa 

dotyczy Obwieszczenia Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska z 11 kwietnia 2018 roku, 

które zostało wywieszone i odesłane zostały następnie dokumenty potwierdzające ten fakt, 

kolejną zaś kwestią było spotkanie z mieszkańcami w sprawie budowy drogi w trakcie, 

którego przedłożony został projekt, na którym czerwoną linią zaznaczony był obszar budowy 

ronda. Ponadto Pan Wójt podkreślił to, iż mapa była wyłożona do wglądu w dniu 1 czerwca 

2018 roku, natomiast ostateczna decyzja środowiskowa uprawomocniła się 4 lipca tegoż 

samego roku. W związku z powyższym w terminie ponad jednego miesiąca można było 
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zadawać pytania, prowadzić rozmowy, protestować, czy też wyrażać swoje negatywne zdanie, 

czego nie uczyniono. Wyjaśnił również to, iż na wspomnianym spotkaniu wszyscy byli za 

realizacją takiego przedsięwzięcia, a wręcz byli zadowoleni z tego faktu. W toku dalszej 

wypowiedzi Wójt Gminy poinformował następnie o kolejnym spotkaniu, które odbyło się na 

wniosek przedstawicieli PKP w dniu 20 marca 2020 roku, które dotyczyło działki gminnej 

nr 300 odnośnie, której została wyrażona milcząca zgoda, gdyż zapytanie dotyczyło 

możliwości położenia na tej drodze, która położona jest w obrębie wspomnianej działki 

nakładki asfaltowej w momencie, gdy będzie budowane rondo oraz wiadukt. Następnie 

poinformował zebranych o tym, iż kolejne zebranie odbyło się 14 lipca 2020 roku, o co on 

osobiście wnioskował i które było poprzedzone spotkaniem, które odbyło się w dniu 

8 czerwca w Urzędzie Marszałkowskim przy udziale przedstawicieli PKP i Wojewódzkiego 

Zarządu Dróg, w trakcie którego ustalony został termin wspomnianego zebrania, które odbyło 

się w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie w celu omówienia szczegółów przedmiotowej 

inwestycji. Dodał również, iż w dalszej kolejności PKP przeanalizowało wszystkie uwagi 

zgłoszone na tym spotkaniu, w którym uczestniczył między innymi sołtys miejscowości 

Kolonia Zawady, mieszkańcy oraz wnoszący skargę wraz z Panią Mecenas, która ich 

reprezentuje. Ponadto Pan Wójt zauważył, iż zastanawiające jest to, że osoby skarżące nie 

pojawiły się nigdy w Urzędzie Gminy w Widawie w celu zapoznania się z dokumentacją, 

która jest dostępna, bo wówczas można byłoby uniknąć całej tej sytuacji, lecz niestety 

skierowali swe zażalenia wprost do Prezydenta RP, który skargę przekazał według 

właściwości do rozpatrzenia radzie gminy. Zaznaczył jeszcze to, iż wpłynęło również pismo 

z PKP w odpowiedzi na wszystkie konkluzje i zapytania zgłoszone w trakcie wspomnianego 

spotkania i w którym wskazano wprost to, iż PKP, czy też Wojewódzki Zarząd Dróg nigdy nie 

były zainteresowane inną lokalizacją dla tej inwestycji, ponieważ pojawiły się również 

sugestie budowy tunelu, co jest niemożliwe chociażby z uwagi na bardzo duże koszty, 

natomiast omawiane przedsięwzięcie musi być prowadzone w śladzie drogi wojewódzkiej. 

Na zakończenie swego wystąpienia Wójt Gminy raz jeszcze podkreślił to, iż od początku 

planowania omawianego zadania brana była pod uwagę ta jedna lokalizacja i żadne sprzeciwy 

nie miałby wpływu na zmianę wcześniejszych ustaleń o czym strony prawdopodobnie zostały 

poinformowane. 

Jako kolejny w powyższej kwestii głos zabrał Pan Mecenas, który zaznaczył, iż jest to kolejne 

rozpoznanie skargi w tym samym przedmiocie, co na ogół w myśl art. 239 winno skutkować 

pozostawieniem jej bez rozpoznania, niemniej jednak w tym przypadku uznano, iż w piśmie 

podniesione zostały jeszcze inne argumenty, które nie były objęte wcześniejszą skargą. 

W związku z powyższym zaszła konieczność merytorycznego ustosunkowania się do tego 

zażalenia. Ponadto wyjaśnił, iż w przedmiocie samej skargi gmina Widawa nie występowała 

ani w roli strony postępowania, ani organu prowadzącego to postępowanie, a jej rola była 

ograniczona do stricte wyznaczonych obowiązków, które to obowiązki wykonała zgodnie 

z obowiązującymi przepisami prawa, dlatego też uznano, że nie zachodzi jakakolwiek 

podstawa do uwzględnienia tego rodzaju skargi.  

W powyższym temacie głos jeszcze zabrała Pani Agnieszka Galuś – Sekretarz Gminy, która 

odnosząc się do drugiej części skargi, która dotyczyła transmisji obrad rady gminy wyjaśniła 
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to, iż na terenie całego kraju występuje sytuacja epidemiczna w związku, z czym sesje 

odbywają się bez udziału publiczności i nawet jeśli ktoś z mieszkańców nie mógłby oglądać 

transmisji na żywo, to może sobie ją odtworzyć w późniejszym terminie, gdyż jest ona 

umieszczana na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy oraz na stronie 

internetowej gminy. Ponadto dodała, iż w pierwszej kolejności zgodnie z obowiązującymi od 

dnia 23 września przepisami pracownik musi dokonać transkrypcji dźwięku na tekst dla osób 

ze szczególnymi problemami. W związku z powyższym dwie sesje, o których wspomniano 

w skardze zostały umieszczone z opóźnieniem, gdyż tak jak wspomniała należało 

kilkugodzinne nagrania dźwiękowe przerobić na tekst. 

Następnie ze względu na brak dalszych uwag, co do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XXXIX/206/20 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Widawa została przyjęta 14 głosami „za”, 

czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/206/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Widawa stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Ad. 11 

Do omówienia ostatniego projektu uchwały poproszona została Pani Sekretarz, która 

w pierwszej kolejności wyjaśniła to, iż konieczność podjęcia niniejszego aktu wynika z tego, 

iż z końcem bieżącego roku upływa ważność dotychczas obowiązującej Strategii Rozwoju 

Gminy Widawa, która określa najważniejsze kierunki rozwoju. Następnie poinformowała 

zebranych o tym, iż w miesiącu kwietniu rozpoczęta została procedura wyłaniania 

wykonawcy nowego dokumentu, którym ostatecznie zostało stowarzyszenie mające swoją 

siedzibę we Wrocławiu. Wyjaśniła następnie, iż pierwszym etapem projektu było 

przeprowadzenie badań ankietowych, które przeprowadzono w miesiącach maj-czerwiec. 

Ponadto Sekretarz Gminy zaznaczyła to, iż przygotowywany dokument podlegał również 

konsultacjom społecznym, które zostały zarządzone i przeprowadzone w wyznaczonym 

terminie, a następnie kolejnym obwieszczeniem Wójt poinformował o przystąpieniu do 

opracowywania prognozy oddziaływania na środowisko również ze wskazaniem terminu. 

Następnie dodała, iż po przeprowadzeniu wspomnianej procedury uzyskano pozytywną 

opinię RDOŚ oraz Sanepidu w Łodzi i w związku, z tym Wójt Gminy wydał kolejne 

obwieszczenie wskazując termin, w którym społeczeństwo może wyrażać swoje opinie co do 

projektów tych dokumentów. W toku dalszej wypowiedzi Pani Sekretarz wyjaśniła, iż nie 

wniesiono żadnych uwag, dlatego też procedowanie zostało zakończone, a projekt 

sporządzonej strategii przekazany został radnym w materiałach sesyjnych, natomiast 

wcześniej odbyła się dyskusja nad tym dokumentem na wspólnym posiedzeniu stałych 

komisji rady, w trakcie którego osoba zajmująca się jej opracowywaniem udzielała 

odpowiednich wyjaśnień. Na zakończenie swego wystąpienia Pani Sekretarz poinformowała 

jeszcze zebranych o tym, iż w międzyczasie zmianie uległy pewne przepisy ustawowe, 

niemniej jednak z uwagi na to, iż konsultacje przeprowadzone zostały przed wejściem ich 

w życie opracowany dokument zostaje zakwalifikowany do kategorii „innych strategii”. 
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Następnie z uwagi na brak jakichkolwiek pytań do omówionego powyżej projektu 

uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad 

jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, 

iż Uchwała Nr XXXIX/207/20 w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Widawa na 

lata 2021-2028” została przyjęta 14 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich 

obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XXXIX/207/20 w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwoju Gminy Widawa na lata 2021-2028” stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Ad. 12 

W punkcie dotyczącym wolnych wniosków i zapytań brak chętnych do dyskusji. 

 

Ad. 13 

W tym miejscu głos zabrała Sekretarz Gminy, która nadmieniła o tym, iż kończy się 

Narodowy Spis Rolny 2020, a z uzyskanych informacji wynika to, iż na terenie naszej gminy 

nie zostało jeszcze spisanych 50 gospodarstw rolnych. W związku z powyższym zaapelowała 

o to, by dokonać samospisu bądź też skontaktowali się z GUS w Łodzi celem spisania się. 

Ponadto poinformowała o tym, iż od niedawna zmieniły się zasady samospisu, a mianowicie 

czas jego realizacji od momentu pierwszego logowania został skrócony do dwóch dni. 

Dodatkowo zaznaczyła, iż spis jest obowiązkowy dla każdego prowadzącego gospodarstwo 

rolne, natomiast niedokonanie czynności spisowych podlega pewnym sankcjom. Na 

zakończenie swej wypowiedzi Pani Sekretarz zachęcała wszystkich do zrealizowania tego 

obowiązku, gdyż jest to bardzo ważna kwestia dla całego kraju o czym już wcześniej 

sygnalizowała na poprzednich posiedzeniach rady, gdyż pozyskane dane służą do kreowania 

polityki rozwoju i pozyskiwania środków dla Polski. 

Jako kolejny głos zabrał radny Czesław Mikła, który zwrócił się z prośbą o zaangażowanie 

pracowników Gminnego Zakładu Usług Komunalnych do prac przy łataniu ubytków 

w drogach gruntowych. 

W odpowiedzi na powyższą prośbę Wójt Gminy zaznaczył to, iż sukcesywnie są łatane dziury 

w nawierzchniach dróg. Dodał, iż cały czas trwa również zwózka tego kamienia na plac 

gminny, gdyż w bieżącym roku dokonano zakupu łącznie za kwotę około 270 tys. zł. Następnie 

raz jeszcze podkreślił to, iż drogi są naprawiane w tych miejscach, które wskazują sołtysi. 

 

Ad. 14 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 

udział w obradach i zamknął kolejne posiedzenie Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta    Sławomir Stępnik 


